
Geachte heer Schoester en CC aan raadsleden.  
 

Als bewonder van de traverse zijn we al meer dan 60 jaar tegen het sluipverkeer in 

Waalre-Dorp, maar nu spant de Gemeente helemaal de kroon met hun 

verkeersbeleid. Door nu het aantal tegenstanders van 10% van de kiezers terug te 

willen brengen naar 5% want zo zien wij het, want we hebben jammer genoeg geen 

wethouder in onze straat wonen, zoals in de genoemde wijk Waalre-West. Er werd 

beloofd in het verleden naar aanleiding van het afsluiten van de Eikenlaan, dat dit 

nooit meer mag en zou gebeuren. We zitten in het inspraak overleg gewoon voor 

joker, je merkt gewoon dat er uit moet komen wat de gemeente voor ogen heeft, ze 

zijn het alleen wettelijk verplicht dat merkt men weer aan alles. Ze zijn de kreten 

van de actiegroep "Doorgaand Verkeer Neen" al weer vergeten, namelijk: "8800 

Ben je bedonderd 4400" en dan bedoelen we hier voertuigen mee. Ik ben aan een 

doodlopende weg komen wonen en kregen met het doortrekken van de 

Wollenbergstraat, toen ook de lasten van de doorgaande route van de Hoogstraat en 

Burgm. Uijenstraat. Daarom, verbouwen van straten kan besproken worden maar 

pas na de aanleg van de nieuwe N69 wat al een A69 had moeten worden, daar deze 

weg minstens 20 km korter is naar LUIK (BE),vooral voor het vrachtverkeer. De 

gemeente Waalre neemt een loopje met de democratie met deze schijn inspraak. 

(Zie actie foto met borden)  

   

U weet nog niet hoe we al meerdere malen bedrogen zijn uitgekomen met dit soort 

inspraak avonden. Dus gewoon wachten met maatregelen, eerst de fundering 

(N/A69) leggen net als bij een huis, om daarna verder te bouwen want we kunnen 

het geld maar een keer uitgeven!  

Als er toch iets moet gebeuren voor de verkeersveiligheid dan heeft u van mij een 

heel goed en goedkoop plan gekregen en dan heeft u ook nog het vrachtverkeer 

direct opgelost, wat tevens mooi meegenomen is. Dus ik hou me aan mijn eerdere 

ingeleverde bijdrage, ik voel me gesteund door meerdere bewoners van het clubje 

Doorgaand Verkeer Neen, alleen jammer dat die helemaal niet meer geloven in een 

democratie. Voorheen konden twee Burgemeesters nog een weg of 

verkeersmaatregelen tegenhouden, maar nu kan dat schijnbaar al door een 

Wethouder. Ze leren snel van Den Haag!  

 


